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Verslag BO 15/09/2021   

 

 Verslag van de Vergadering  
Bestuursorgaan 

 
 

Gent, 29/12/2021 

Secr. PFV HDP Verslag BO 04/2021 

 

Op maandag 20 december 2021 om 19:30 uur via ZOOM 

 

°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°° 

Aanwezig:  

de bestuurders: Reinold Borré (voorzitter) - Alain Garnier (sportief directeur) - Lucien Vanhoutte 

(administratief directeur/penningmeester) - Peter Crauwels (adjunct directeur administratief) - Marc 

Nolmans (adjunct directeur sport)  - Stefan Colle - Gino Segers – Jean-Paul Hombroeckx – Gunther 

Vanden Eynde 

 het secretariaat: Heidi De Poorter – Tim Pennoit 

 

D A G O R D E 

 
01. Verwelkoming door de voorzitter 

 Reinold B. verwelkomt iedereen op de vergadering. 

 

02. Goedkeuring verslagen  

 

• DB 06/2021 van 14/9/2021 – DB 07/2021 van 13/10/2021 

• DB 08/2021 van 08/11/2021 – DB 09/2021 van 7/12/2021 

• BO 03/2021 van 15/09/2021  

• Provinciale raden 

 

De verslagen van het BO/DB en provinciale raden werden eenparig goedgekeurd. 

 

03. Briefwisseling 

Inkomende mail: 

 

PC Da Pippo is aangesloten bij de PFV, is een recreantenclub in Vlaams-Brabant. 

 

In vorig DB is PC De Vlinder aangehaald, die club zou volgens Stefan C. niet meer bestaan, en ging 

van de website van West-Vlaanderen gehaald worden. 

Er is een mailtje gestuurd naar PC De Vlinder met de vraag of ze aangesloten bleven bij de PFV of 

niet.  

Wij hebben een antwoord van Eddy D. W. mogen ontvangen met het volgende: 

PC De Vlinder bestaat nog steeds.  Misschien komt de verwarring door het feit dat we  enkel een 

recreatieve club zijn.  In elk geval wij bestaan nog steeds, zijn in onderhandeling met de stad over 

de aanleg van nieuwe terreinen en wij zijn zinnens om uit te breiden en te verjongen om de toekomst 

te verzekeren. 

Dit is ook zo doorgegeven aan Stefan C. zodat hij ook op de hoogte is. 

 

16/12: mailtje ontvangen van Nico C. hij is deskundige sport in Herent.  Die gemeente wil een aantal 

mensen ondersteunen om een petanquevereniging op te starten. Herent is een gemeente met 24000 

inwoners en beheren ongeveer 15 petanqueterreinen voorlopig individuele veldjes over heel Herent.  

De bedoeling is om een mooie clubstructuur op te starten met enkele wijkafdelingen en hopelijk lukt 
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het ons ook om ooit een overdekte infrastructuur te realiseren.  Hij vraagt of de PFV de opstart kan 

ondersteunen en vroegen om info te ontvangen.  

Er is een infobrochure doorgestuurd naar Nico C. en ook een woordje uitleg bij gegeven.  

 

19/12: mailtje ontvangen van Eddy V.D.W. i.v.m. gesjoemel met de CST certificaten.  

PFV is niet bevoegd om te controleren noch om te sanctioneren.  De lokale  clubverantwoordelijke 

is verantwoordelijk. 

Dit zal ook zo gecommuniceerd worden naar Eddy V.D.W 

 

04. Administratie 

Algemene statutaire vergadering 2022: 

De Waerboom zal begin januari contact opnemen met Reinold B., alles hangt af wat er zal beslist 

worden bij de regering.   

Vergaderkalender 2022: 

De data voor het DB en het BO zullen voor de eerste 3 maanden vastgelegd worden en per mail 

doorgestuurd worden.. 

Peter stelt voor om de vergaderkalender van de provincies ook op te nemen in onze 

vergaderkalender. 

 

05. Sport 

De competitie is on-hold gezet tot 14 januari 2022. Dit is positief onthaalt. 

De Vlaamse en nationale competities zijn gepland. Er is een forfait geweest met PC Verbroedering 

en PC Olympia, ze waren met onvoldoende mensen. Dit is geen geldige reden om een wedstrijd uit 

te stellen. Dat is doorgegeven aan Rudi en is aangepast in het klassement en de uitslagen. Alain 

heeft de voorzitster van Verbroedering aangesproken dat er bij een forfait een boete moet betaald 

worden aan de club waar ze gingen spelen en als er nog eens een forfait wordt gegeven dan worden 

ze geschrapt uit de competitie. Dan is het terug een boete betalen en een tegemoetkoming naar al 

de clubs waar Verbroedering moet gaan spelen.  

Als de wedstrijden weer kunnen hervat worden 15/1/22 dan wordt er gestart met week 12 t/m week 

18.  Alain G. stelt voor als week 18 gespeeld is om de week daarop een bufferweek in te lassen 

(week van 5/3/22) 

PC Esseghem - PC Lint is gepland op 19/2 die is toegestaan. PC Lint speelt in januari een 

inhaalwedstrijd.  

 

De kalender van de kampioenschappen zal gepubliceerd worden onder voorbehoud.  

Er worden punten besproken over het lastenboek en het reglement van de wintercompetitie. 

 

Marc N. gooit een puntje terug op tafel: er is omwille van Corona een puntje ingevoerd dat er 

meerdere keren kan gespeeld worden in een weekend, dit was beslist met het BO om dit gewoon te 

laten doorlopen, maar Marc merkt op dat het aangepast is in het reglement.  

In het addendum is het gemeld geweest dat het wel mocht.  Alain stelt voor om het zo te houden 

voor competitie 2022-2023 dat zowel heren als dames in een weekend 2 keer mogen spelen zolang 

ze geen titularis zijn.  5.2.9 mag naar volgend jaar toe gewist worden, het is nu aangepast in het 

addendum. 

 

Jeugdwerking: op 8/1 was er een interprovinciale jeugdtraining gepland, maar dit gaat niet door. 

Het VKJ paasmaandag 18/4 zal doorgaan op PC Boekt  

De paasstage zal doorgaan van 12/4 tot en met 15/4 wel allemaal onder voorbehoud in de Gulden 

Kamer te Brugge. 

 

06. Financiën 

Algemeen 

De bestuurders ontvingen een financieel verslag en is bijgewerkt tot 20/12/2021 

Geen vragen en wordt goedgekeurd 
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Het verslag van SBB van de controle van de boekhouding van de provincies is doorgestuurd naar 

het BO.  

Lucien haalt aan dat er heel veel terugkomende punten staan, zoals:  voordeel in alle aard.  Lucien 

merkt ook op dat hun verslag grotendeels een kopie is van het vorige jaar.  

 

Budget 2022:  Lucien kan het budget nog niet volledig opmaken, omdat hij met bepaalde zaken 

moet rekening houden(sponsoring, lidgeld VIV en de Belgische) waar hij nog geen zekerheid van 

heeft.  

 

Het clublidgeld zal terug 100 euro bedragen. 

De lidgelden blijven dit jaar ongewijzigd. 

 

07. Scheidsrechterscommissie 

Marc N. gaat contact opnemen met Johan V. om de vergaderdatums te bespreken. 

 

08. Tucht- en Beroepscommissie 

Er is een tuchtrapport opgemaakt door Rudi V. tegen Robin K.  dit wordt niet behandeld door het 

bondsparket, de zaak is doorgegeven aan de tuchtcommissie.  Er zal gekeken worden wanneer het 

kan voorkomen.  

Liefst zo snel mogelijk behandelen, gezien het om de wintercompetitie betreft.  

 

09. Rondvraag provincies 

Lucien: vraagt of er al antwoord gekomen is van Sport Vlaanderen over de klacht van Bowling. 

Reinold zegt dat er nog niets gecommuniceerd is van Sport Vlaanderen uit naar hem.  

Peter: In Nederland en stilaan in België is er een nieuw horeca-concept, de combinatie van 

petanquen en een concept van maaltijden en dranken, dat zou een enorm potentieel kunnen bieden.  

In Nederland is dit onder de Boulesbitebar, in Vlaanderen onder apéroboules. Ondertussen is er een 

vestiging in Hasselt, maar er zouden binnenkort ook filialen zijn in Antwerpen, Leuven, Gent en 

Brussel. Peter stelt voor om eventueel een te bekijken of er een samenwerking mogelijk zou zijn.  

Het zou kunnen gaan over reclame, wij maken reclame voor hen en zij maken reclame voor de PFV.  

En misschien in de loop van de tijd dat we er meer zouden kunnen uithalen.  

Peter heeft dit ook doorgestuurd naar Corey L. om eens contact op te nemen met die organisatie om 

zo te kijken waar we elkaar kunnen vinden.  

Rudi: vraagt om vanuit de PFV de mondmasker te verplichten.  Maar in vorige DB is het volgende 

besproken:  

Het is een grijze zone als je de situatie bekijkt.   

Vanuit Sport Vlaanderen en vanuit de Vlaamse sportfederatie hebben we verschillende berichten 

gehad. De ene spreekt van een fysieke afscheiding en de andere spreekt van geen fysieke afscheiding, 

wat het horeca gedeelte en sportgedeelte betreft.  Als je in een situatie zit waar er verschillende 

protocollen gelden en bij de petanque is dat het geval dan geldt het strengste protocol. En in ons 

geval is het sport en horeca, dus is het protocol van de horeca dat dient gevolgd te worden, bij 

verplaatsing dient altijd het mondmasker gedragen te worden. 

Reinold: heeft het over de DPO dat ook een onderdeel uitmaakt van de GDPR.  Rudi gaat een adres 

doorgeven van een DPO in Brugge, die betaalbaar zou zijn, Lucien gaat hiermee contact opnemen.  

 

Reinold sluit de vergadering af en wenst iedereen een goed eindjaar toe. 

 

 

Reinold Borré Heidi De Poorter 

Voorzitter Secretaris 

 

  

 

 

 


